
 

PLENAIR VRAGENHALFUUR 

Datum: 16 april 2024 

Criteria mondelinge vragen: Politiek van aard (en niet technisch), over een actueel onderwerp en bondig geformuleerd 

 

 

 Indiener Onderwerp Vragen 

1. Irma van 
Herwijnen 
– PvdD  

Chemours Afgelopen vrijdag berichtte het AD dat Chemours toestemming wil om nog drie andere PFAS-stoffen te 
lozen in de Beneden Merwede en op het gemeentelijk riool. Hierdoor zou onze reeds zwaar vervuilde 
omgeving nog zwaarder vervuild worden met ‘forever chemicals’, waarvan wij de consequenties niet 
kunnen voorzien. 
De PvdD heeft hierover de volgende vragen: 

• Klopt het wat het AD hierover schrijft?  

• Hoe staat het college tegenover dit verzoek van Chemours? 

• Is het college bereid om bij het bevoegd gezag te lobbyen tegen dit verzoek? 

• Als het bevoegd gezag hiervoor een positief besluit afgeeft, overweegt het college dan 
hiertegen in bezwaar te gaan? 

2. Alexander 
Kuhlmann 
- VVD 

Pak 
Parkeersinfarct 
binnenstad 
aan 

Op het moment worden er in en om onze binnenstad veel wegwerkzaamheden gelijktijdig uitgevoerd. 
Bijvoorbeeld op de Dubbeldamseweg Noord, Vest, Kromhout, Steegoversloot en de Johan de 
Wittstraat.  
 
Er zijn stuk voor stuk goede redenen voor deze werkzaamheden, maar door de samenloop ontstaat er 
op drukke momenten een verkeersinfarct zoals afgelopen weekend. Enige overlast is onontkoombaar, 
maar we willen graag dat het college zich tot het uiterste inspant om het verkeer zo soepel mogelijk te 
laten rijden. 
 
1. Is de wethouder het met ons eens dat we bij wegwerkzaamheden altijd praktisch moeten kijken 

hoe we onze binnenstad bereikbaar houden, wat ook broodnodig is voor onze middenstand? 
2. Hoe gaat de wethouder er voor zorgen dat de binnenstad, ondanks de vele 

wegwerkzaamheden bereikbaar blijft? Bijvoorbeeld door het mogelijk te maken dat het 
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autoverkeer om in de Johan de Wittstraat kan keren ter hoogte van restaurant Post? Of 
bijvoorbeeld door de inzet van verkeersregelaars? 

3 Jacques 
Katif - 
BvD 

Schietincident 
Stationsplein 

Afgelopen dinsdagavond 9 april rond 19:30 uur vond er een schietincident plaats op het Stationsplein, 
waarbij twee groepen betrokken waren. De politie kreeg melding van een ruzie tussen de groepen, 
waarbij minstens één groep vuurwapens gebruikte. Gelukkig raakte niemand gewond, maar uit 
onderzoek bleek dat er wel geschoten was, gezien de gevonden hulzen op straat. Zeven verdachten, 
waaronder een 22-jarige man zonder vaste verblijfplaats en een 17-jarige jongen uit Papendrecht, zijn 
aangehouden en worden verhoord.  
Bij BVD en de vele inwoners van Dordrecht leeft het gevoel dat onze stad steeds onveiliger wordt door 
het toenemend aantal schietpartijen.  
 
1. Is het college het met ons eens dat het van groot belang is om over de veiligheid van de 

Dordtenaar te blijven waken?  
2. Welke specifieke maatregelen is het college van plan te nemen om het gevoel van onveiligheid in 

Dordrecht te adresseren/verminderen? 
3. Welke initiatieven of programma's worden ingezet in Dordrecht door de driehoek om dergelijke 

geweldsincidenten te bestrijden? 
4. Wat doet de portefeuillehouder om na dit soort vreselijke gebeurtenissen omstanders, omwonenden 

en andere geschrokken Dordtenaren gerust te stellen? 

4 Leo Stolk 
– VSP 

Pont Dordrecht 
- Werkendam 

9 april is er een aanvaring geweest met de veerpont tussen Dordrecht en Werkendam. Na 4 dagen is 
bekend geworden dat de veerpont “enkele weken “uit de vaart is genomen voor reparatie.  
 
De VSP  volgende vragen voor de wethouder.  
 
1. Is het college het met ons eens dat het onwenselijk is dat de pont meerdere weken uit de vaart is?  
2. Wat is het college voornemens te doen om de veerverbinding zo snel mogelijk weer te herstellen? 
3. Welke alternatieven kan het college de gedupeerden in de tussentijd bieden? 
4. Hoe staat het in dit verband eigenlijk met de nieuwe pont die in 2019 nog groots werd 

aangekondigd en er nog niet is? 

 


